



ECTA EEP Manager

Frank Heber

e-mail: eep-manager@ecta.de

Jugendschutzgesetz → Seminar für alle: Jugendschutzgesetz Law for the Protection of Children and Youth → Seminar for all

Currently – not only because of the promotion by the EAASDC – many new and young people into our hobby. They come with all their enthusiasm, their new ideas, their reasonable wish for change. For all

- who offer special dances,
- clubs with members under 18 years of age,
- instructors,
- board members of EAASDC member clubs

it is important to delegate a representative to the seminar “Jugendschutzgesetz” (law for the protection of children and youth) in Dachau.

This exciting seminar Jugendschutzgesetz is offered during the Spring Jamboree in Dachau, on Friday the 7th of March in 2014 at 7:30 p.m. in the Gymnastikraum. The seminar leader is Andreas “Andy” Nolden. Those who are familiar with Andy’s seminars know how much fun it can be to experience this topic from the point of view of a police officer. If you don’t know Andy, don’t pass up this golden opportunity.

ECTA offers this seminar for **all** club representatives, leaders, dancers, and – especially for the youth, who are surely deeply interested to learn more about this topic.

This seminar is an ECTA EEP seminar^{*)} and, because of the particular **German laws**, is held in **German language** only.

^{*)} EEP = ECTA Education Program

Zur Zeit kommen – nicht nur durch die Werbung der EAASDC – viele neue, junge Menschen in unser Hobby. Mit all ihrem Enthusiasmus, ihren neuen Ideen, ihrem verständlichen Wunsch nach Veränderung . Für alle

- Anbieter von Special Dances,
- Vereine, die Mitglieder unter 18 Jahren haben,
- Ausbilder in ECTA,
- Vorstände der EAASDC-Mitgliedsvereine

ist es wichtig, zumindest einen Vertreter zum Seminar „Jugendschutzgesetz“ nach Dachau zu entsenden.

Das spannende Seminar Jugendschutzgesetz wird während des Spring Jamborees in Dachau, Freitag, 07.03.2014, 19.30 Uhr, Gymnastikraum gehalten von Andreas „Andy“ Nolden. Wer Andys Seminare kennt, weiß, welchen Spaß es machen kann, sich aus der Sicht eines Polizisten mit diesem Thema zu befassen. Wer Andy nicht kennt, sollte sich diese Chance nicht entgehen lassen.

Die ECTA bietet dies Seminar für **alle** Clubvertreter, Leader, Tänzer und – vor allem für die jugendlichen Tänzer an, die dieses Thema sicher brennend interessiert.

Das Seminar ist als ECTA-EEP-Seminar^{*)} ausgerichtet – und findet aufgrund der DEUTSCHEN Rechtsprechung in DEUTSCHER Sprache statt.

^{*)} EEP = ECTA Education Program